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Protokół nr 2/2018 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się w dniu  

6 grudnia 2018 r. w sali nr 8 (parter) budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy ul.Goldhammera 

3, w godzinach od 12.00
 

do godz.13.30.  

 

W posiedzeniu udział wzięło  4 członków Komisji (lista obecności radnych stanowi załącznik 

nr 1). 

 

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli  (załącznik nr 2) 

Dyrektor Wydziału Edukacji       - p.Bogumiła Porębska  

Skarbnik Miasta Tarnowa       - p.Sławomir Kolasiński  

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie      - p.Marek Ciesielczyk  

 

Proponowany porządek obrad: 

1/  Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta na 2019 r.  

2/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

 

  Posiedzenie otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Komisji Grażyna 

Barwacz, po czym przedstawiła proponowany porządek obrad. 

 Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie w wersji jw.  

 

Ad.1. 

Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta na 2019 r.  

 

 

 

Lp 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie Zgłaszający Głosowanie 

WNIOSKI KOMISJI OŚWIATY 

1. 
852 

85295 

6050 
300.000  

801 

80101 

6050 
300.000  

Budowa stołówki 

przy SP Nr 24 

Grażyna 

Barwacz  

z-3 

p-0 

w-0 

2. 

852 

85295 

6050 

200.000  

801 

80104 

6050 

200.000  

Wzmocnienie 

fundamentów PP 

Nr 8  

Grażyna 

Barwacz  

z-3 

p-0 

w-0 

3. 

852 

85295 

6050 

300.000  

801 

80104 

6050 

300.000  

PP Nr 15 – 

dodatkowe środki 

na rok 2019  

Grażyna 

Barwacz 

z-3 

p-0 

w-0 

4. 

852 

85295 

6050 

100.000 

801 

80101 

6050 

100.000 

Wymiana parkietu 

w salach 

gimnastycznych SP 

Nr 5 (mała  

i duża sala)  

Krzysztof 

Janas  

z-4 

p-0 

w-0 

5. 

758 

75818 

6800 

30.000 

801 

80120 

6050 

30.000 

ZSO Nr 1 - Drzwi 

wejściowe do 

budynku  

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

                                                 
1 Lista obecności radnych. 
2 Lista gości.  
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6. 

758 

75818 

6800 
30.000  

801 

80120 

6050 
30.000 

ZSO Nr 1 - 

Wymiana kamer i 

monitoringu   

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

7. 

758 

75818 

6800 
40.000 

801 

80120 

6050 
40.000 

ZSO Nr 1 - 

Remont szatni do 

wychowania 

fizycznego i ich 

zaplecza 

sanitarnego  

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

 

8. 

 

758 

75818 

6800 
50.000 

801 

80120 

6050 
50.000 

ZSO Nr 1 - Zakup 

podstawowego 

sprzętu – krzeseł i 

ławek 

Anna 

Krakowska 

z-2 

p-0 

w-2 

 

9. 

 

758 

75818 

6800 
30.000 

801 

80120 

6050 
30.000 

ZSO Nr 1 – 

Remont hali przy 

ul. Pszennej  

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

 

10. 

 

758 

75818 

4810 

(rezerwa 

ogólna) 

40.000 

801 

80101 

6050 

 

40.000 

ZSSport. – Remont 

pracowni 

gospodarstwa 

domowego 

Anna 

Krakowska 

z-1 

p-0 

w-3 

 

11. 

 

921 

92105 

2800 

(rezerwa 

budżetowa 

Miasta lub 

zadanie dla 

działań z 

zakresu 

kultury) 

10.000 

801 

80101 

6050 

 

 

 

 

 

 

10.000 

ZSSport. – 

Organizacja 

akademii polskiej 

poezji dla uczniów  

z Polski i ośrodków 

polonijnych z 

zagranicy  

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

12. 

758 

75818 

6800 

(rezerwa na 

inwestycje) 

30.000 

801 

80115 

4270 

 

 

30.000 

ZST – Naprawa 

ogrodzenia między 

szkołą a MCM 

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

13. 

758 

75818 

4810  

(rezerwa 

ogólna) 

180.000  

801 

80115 

4270 

 

180.000 

ZST – Remonty 

posadzek korytarzy 

na I i II piętrze oraz 

w budynku 

pracowni zajęć 

praktycznych  

Anna 

Krakowska 

z-4 

p-0 

w-0 

 

 

 

Ad.2. 

Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

 

 

 Przewodnicząca Komisji zwróciła się do zebranych o propozycje do planu pracy na 

2019 r.  

Obecny na posiedzeniu radny Marek Ciesielczyk zapytał, czy Komisja nie 

spróbowałaby się zastanowić nad wciąż rozrastającym się zjawiskiem korepetycji  

w tarnowskich szkołach.  

Pani Grażyna Barwacz zwróciła uwagę, że  sprawa korepetycji jest czasami badana  

w trakcie ewaluacji (wykonuje ją kuratorium oświaty). Problem można by ewentualnie 

poruszyć  na spotkaniu z przedstawicielem kuratorium i osobami, które mają obecnie wpływ 
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na kształt edukacji w kraju. Nie jest to jednak temat, który rozwiąże Komisja, ponieważ 

dotyczy to całości oświaty w Polsce. Przewodnicząca podkreśliła, że jej zdaniem problem nie 

leży w korepetycjach, ale w złym układzie programu nauczania w ostatnich latach.  

Pan Marek Ciesielczyk zasygnalizował rozważenie możliwości zorganizowania 

spotkania z dyrektorami tarnowskich szkół średnich i przeprowadzenia dyskusji w kontekście  

próby „podniesienia poprzeczki” w systemie nauczania np. poprzez zmniejszenie liczby 

uczniów w oddziałach. Z tym wiązie się inny trudny temat - zmniejszenie liczby etatów  

w szkołach. 

Pan Krzysztof Janas zasugerował ujęcie w planie pracy tematu związanego  

z organizacją roku szkolnego 2019/20 w szkołach ponadgimnazjalnych -  spotkają się dwa 

roczniki (kierunki, ilość oddziałów, uczniów; temat na luty – marzec). 

 Dyrektor WED Pani Bogumiła Porębska poinformowała, że odbyło się spotkanie  

z dyrektorami szkół ponadpodstawowych, na którym poruszono m.in. kwestię liczby uczniów, 

jaką możemy przyjąć w przyszłym roku szkolnym. Pani Kurator zasugerowała, aby liczba 

oddziałów na poziomie klas I była identyczna jak w ubiegłym roku z tym, że jeżeli w liceum 

było 9 oddziałów, to teraz ma być ich 18 (tyle samo oddziałów dla uczniów po gimnazjum  

i po szkole podstawowej). Równocześnie Pani Kurator zażądała, aby szkoły pracowały na 

jedną zmianę. Te założenia są nie do zrealizowania. Dyrektorzy przygotowali swoje 

maksymalne możliwości co do przyjęć uczniów do klas I. 2248 uczniów w Tarnowie ze szkół 

publicznych i niepublicznych pójdzie do klas ponadgimnazjalnych (w tamtym roku do klas I 

przyjęto 2500 dzieci). Mamy przygotowanych ponad 5200 miejsc. Nie wiadomo jak będzie 

się układała proporcja między dziećmi tarnowskimi, a dziećmi spoza miasta (do tej pory 

proporcja w szkołach ponadgimnazjalnych wynosiła ok. 30% - dzieci tarnowskie, 70% –  

z zewnątrz). Gdyby ta proporcja miała się utrzymać, to należałoby do I klas przyjąć 7700 

dzieci (nie ma w ogóle takich możliwości). 

W Tarnowie utrzymuje się wciąż trend, że młodzież  wybiera szkoły licealne (ok. 50% 

wszystkich dzieci). System naboru do szkół działa tak, że kandydaci ustawiani wg liczby 

punktów - od najwyższej do najniższej. Być może podniesienie progu punktowego do liceów 

i techników (progi punktowe są ustalane przez dyrektorów szkół), spowoduje, że zostaną w 

końcu uruchomione klasy w  szkołach branżowych, do których do tej pory  nie było naborów. 

Kolejny problem – to brak nauczycieli o niektórych specjalnościach (matematyków, fizyków, 

nauczycieli przedmiotów zawodowych). 

Pani Kinga Klepacka pytała, czy jest możliwość kontaktu z doradcami zawodowymi 

w szkołach w kontekście wyborów (planów edukacyjnych) gimnazjalistów i ósmoklasistów. 

Pani Anna Krakowska postulowała o ujęcie w planie pracy Komisji sprawy 

doradztwa metodycznego dla nauczycieli -  przedmiotowców (styczeń). 

Dyrektor Bogumiła Porębska podkreśliła, że samorządy otrzymały niższe kwoty 

przeznaczone na doskonalenie zawodowe (dokształcanie).  

 Pan Krzysztof Janas zgłosił też temat związany z analizą bazy sportowej w szkołach 

publicznych i niepublicznych (boiska, sale gimnastyczne).  

 

 

  Na tym - po wyczerpaniu porządku obrad – Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.  

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty  

 

           Grażyna Barwacz  
Protokół sporządziła: 

Renata Stasik 


